
باید  گفت:  خوزستان  استان  فقیه  ولی  نماینده 
مواظب باشیم که مطالبه گری همراه با فحاشی 
نباشد چرا که در نسنجیده مطالبه کردن ممکن 

است مسیر مطالبه گری منحرف شود.
فقیه  ولی  نماینده  موسوی فرد  محمدنبی  سید 
مردمی  مطالبه گران  جمع  در  خوزستان  استان 
استان با اشاره به وظیفه اصلی مطالبه گر اظهار 
کرد: شرط اول و وظیفه اصلی مطالبه گر، مطالبه 
از احکام و تکالیف الهی است. وی افزود: خداوند 
این  و  داده است  قرار  تقوا  را  انسان  اول  وظیفه 
بر  باید  و  است  مطالبه گر  یک  مطالبه  اولین 
اینکه  کما  بیفکند،  سایه  مردم  و  مسئولین  تمام 
متاسفانه در برخی کارگزاران نظام دیده نمی شود.

امام جمعه شهر اهواز با اشاره به رویه مطالبه گری 
و پرداختن به مشکلات مردم گفت: رهبر انقلاب 
بارها در مساله مطالبه گری عنوان کردند که در 
مطالبه گری و سوت زنی باید انصاف رعایت شود 

تا جایی که جای ظالم و مظلوم عوض نشود.

باشیم  مواظب  باید  کرد:  تصریح  موسوی فرد 
چراکه  نباشد  فحاشی  با  همراه  مطالبه گری  که 
است  ممکن  کردن  مطالبه  نسنجیده  و  فحاشی 
مطالبه گری  مسیر  و  کند  ایجاد  حقوقی  بار 

بیان کرد: اگر مطالبه گری و  منحرف شود. وی 
فریاد برای حق خواهی با بستن جاده و به چالش 
انحراف  باعث  قطعا  برود  پیش  انقلاب  کشیدن 
کوی  موضوع  در  می شود،  مطالبه گری  جریان 

چالش  باعث  مساله  همین  غیزانیه  و  ابوالفضل 
شد و ضدانقلاب سواستفاده کرد.

را  کردن  مطالبه  سنجیده  و  درایت  موسوی فرد 
کرد:  اذعان  و  دانست  مطالبه گری  اصلی  مساله 
امثالهم که  ابوالفضل، غیزانیه و  در مساله کوی 
برخی سازمان ها نیز هم اکنون درگیر آن هستند، 
زمین خواری است و اگه می خواهید مطالبه گر 

باشید باید قانونی و سنجیده ورود کنید.
امام جمعه اهواز ضمن انتقاد از مسئولین تصریح 
کرد: مسئولینی که در کشور نشستید، چرا پیگیر 
تمکین  دولت  چرا  نیستید؟  خوزستان  وضع 
و  کار  دستور  در  را  خوزستان  مساله  و  نمی کند 

حل مشکلات مردم قرار نمی دهد؟
انقلابی  بر  خوزستان  استان  فقیه  ولی  نماینده 
مطالبه کردن تایید کرد و گفت: طبق بیانات رهبر 
باید مطالبه گر و پیگیری حل مشکلات  انقلاب 
مردم باشیم و نباید از مطالبه گری کوتاه بیاییم اما 

نسنجیده هم نباید مطالبه گری کنیم.
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رئیس کل دادگستری خوزستان :
مدير يكي از بانك ها 

به انفصال از خدمت محكوم شد
رئیس کل دادگستری خوزستان گفت: یکی از مدیران بانک 
های استان به دلیل عدم اجراء مصوبات ستاد اقتصاد مقاومتی 

دادگستری استان، به انفصال یک سال از خدمت محکوم شد.
استان  دادگستری  کل  رئیس  مرادی  صادق  الاسلام  حجت 
خوزستان اظهار داشت: در راستای سیاست های قوه قضائیه 
مبنی بر حمایت از سرمایه گذاران مشروع، تولیدکنندگان و فراهم 
سازی زمینه ی مناسب جهت ایجاد اشتغال و رونق تولید، ستاد 
اقتصاد مقاومتی در دادگستری استان به منظور رفع موانع در 
جهت ترویج رونق تولید و ایجاد اشتغال، تشکیل و راه اندازی 
گردید که مصوبات این ستاد ضمانت قانونی دارد و همه ادارات، 

سازمانها و مدیران مکلف به اجرای مصوبات این ستاد هستند.
وی افزود: اخیراً یکی از مدیران بانک های استان علیرغم ابلاغ 
تذکر  و  خوزستان  دادگستری  مقاومتی  اقتصاد  ستاد  مصوبه 
حضوری، از اجرای مصوبه این ستاد ممانعت بعمل آورده که در 
این خصوص با اعلام جرم از سوی دبیر ستاد اقتصاد مقاومتی 
و صدور کیفرخواست در شعبه دادگاه بدوی، این مدیر خاطی به 

یکسال انفصال از خدمت محکوم شد.
ادارات و سازمانها در  از تمامی  ادامه ضمن تشکر  مرادی در 
همراهی و همکاری با ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری استان 
و همچنین مدیرانی که اجرای قانون را سرلوحه کار خود قرار 
داده اند اظهار داشت: مصوبات ستاد اقتصاد مقاومتی دادگستری 
خوزستان برای همگان لازم الاجراست و قانونگذار برای تخطی 
از مصوبات این ستاد انفصال از خدمت در نظر گرفته و در صورت 
هر گونه تخلف وجرم، دستگاه قضایی استان قاطعانه ورود و 

اجرای قانون خواهد نمود.

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا خوزستان :
محدوديت ها برمي گردند

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا خوزستان گفت: با ادامه یافتن 
ممنوعیت های  بازگشت  احتمال  استان  در  کرونا  فعلی  روال 

کرونایی وجود دارد.
رضا نجاتی سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان خوزستان در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: باتوجه به وضعیتی که در استان 
ما حاکم شده و رصد آمارهای روزانه در خوزستان که افزایش 
مبتلایان به کرونا را نشان میدهد و تعداد شهرهای قرمز اگر 
وضعیت به همین روال پیش رود محدودیت و ممنوعیت ها 

اعمال خواهند شد.
به  همچنان  داریم  تقاضا  خوزستان  مردم  از  افزود:  وی 
شیوه نامه های بهداشتی ارائه شده پایبند باشند و این بیماری را 
جدی بگیرند. نجاتی گفت: با توجه به آن که به فصل پاییز که 
خود دارای بیماری های فصلی از رسیده ایم شرایط خاصی در 
پیش روی ما است که همه باید برای مقابله با این ویروس 

همکاری لازم را داشته باشند.
ماه ونیم وضعیت  از سپری کردن یک  استان خوزستان پس 
و  گرفته  قرار  هشدار  وضعیت  در  شهریورماه  اوایل  از  سفید، 

افزایش آمارها نشانه خطری جدی برای مردم استان است.

مدیرکل شیلات خوزستان :
صید میگوی ببری ممنوع شد

در  ببری  میگوی  صید  گفت:  خوزستان  شیلات  مدیرکل 
صیدگاه های خوزستان در محدوده آب های شمال غرب خلیج 
فارس و حمل و نقل و نگهداری آن از اول مهرماه ۱۳۹۹ ممنوع 
است. فتح ا... ابوعلی افزود: ممنوعیت صید میگوی ببری براساس 
نتایج به عمل آمده توسط کارشناسان پژوهشکده آبزی پروری 
جنوب کشور مستقر در اهواز و کمیته مدیریت صید شیلات 
خوزستان اتخاد شده است. وی اظهار داشت:ممنوعیت صید 
میگوی ببری ، به منظور بهسازی ذخایر میگو و کاهش اثرات 
مخرب تور ترال اعمال می شود.دوره ممنوعیت صید میگوی 

ببری از سوی شیلات استان اعلام نشده است.
براساس مصوبه کمیته مدیریت صید خوزستان صید میگوی 
ببری برای شناورهای صیادی، ، از ۱۵ مرداد ۱۳۹۹ آزاد شده بود.

سالانه حدود سه تا سه هزار و ۵۰۰میگوی ببری و صورتی از 
صیدگاه های شمال غرب خلیج فارس صید می شود.

فصل  در  صید   ، آن  قاچاق  و  دریابس(  صیدغیرمجاز)نقص 
ممنوعیت ، فشار بیش از حد به منابع و ذخایر آبزیان دریایی، 
از  پروانه  فاقد  صیادان  فعالیت  و  صیادی  ناوگان  سنگینی 

چالش های جدی صید و صیادی خوزستان است.

تا 1۵ مهر ؛
ثبت نام الكترونیكی متقاضیان 

گاز مايع تمديد شد
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صنعت، معدن و تجارت 
خوزستان گفت: متقاضیان گاز مایع تا ۱۵ مهر فرصت دارند 
تا در سامانه درخواست فرآورده های نفتی "سدف" ثبت نام 
کنند. عبدالرحمان ناصریان بیان کرد: متقاضیانی که تا مهلت 
اعلام شده) ۱۵ مهر(، اقدام به ثبت نام الکترونیکی نکنند گاز 
مایع دریافت نخواهند کرد.وی گفت: به منظور ساماندهی توزیع 
گاز مایع مصوب شده افرادی که نیاز به این نوع گاز دارند بر 
اساس آماری که شرکت ملی گاز داده ثبت نام الکترونیکی کنند.

ناصریان ادامه داد: طبق مصوبه کشوری خانوارهایی که علمک 
گاز دارند گاز مایع شامل آنها نمی شود اما با توجه به شرایط 
اقتصادی فعلی بسیاری از خانوارها با وجود داشتن علمک امکان 
نصب کنتور را ندارند و به همین دلیل در خوزستان آمار را بر 

اساس خانوارهایی که کنتور گاز دارند محاسبه می شود.
معاون اقتصادی و بازرگانی سازمان صمت بیان کرد: خانوارهایی 
که فاقد کنتور گاز هستند باید در سامانه سدف ثبت نام ، و کارت 
هوشمند دریافت کنند تا با استفاده از این کارت ها امکان خرید 
گازمایع با دستگاه خرید کارتخوان عوامل توزیع را داشته باشند.

وی گفت: عشایر نیازی به ثبت نام در این سایت ندارند و امور 
عشایر گاز مورد نیاز آنان را تامین می کند.

و  سدف"   " الکترونیکی  نام  ثبت  سامانه  شهریور  یکم  از 
دریافت کارت هوشمند برای متقاضیان و ثبت نام کنندگان 
از  بسیاری  اینکه  به  توجه  با  اما  فعال شده است  مایع  گاز 
به  مهر   ۱۵ تا  نیستند  مطلع  طرح  این  از  هنوز  متقاضیان 
متقضایان گاز مایع مهلت داده شده تا در این سامانه ثبت 

نام کنند.

نماینده ولی فقیه در خوزستان :

با راهکار ابداعی ؛برخی کارگزاران نظام تقوا ندارند
يك حلقه چاه 

به چرخه عملیاتي برگشت
ایران در  کارکنان عملیاتی و سیالات شرکت ملی حفاری 
راستای حفاظت از محیط زیست، کاهش هزینه ها و شتاب 
بخشی در حفاری یک حلقه چاه با کاربست راهکار ابداعی 
نسبت به انتقال سیال از یک دکل حفاری به دستگاه دیگر 

اقدام کردند.
مدیر  ایران  ملی حفاری  روابط عمومی شرکت  به گزارش 
پروژه حفاری طرح توسعه میدان نفت شهر در شرکت ملی 
حفاری ایران در این باره توضیح داد: در جریان حفاری و 
تکمیل چاه شماره 22 در این میدان نفتی با دکل حفاری 
۳۵ فتح بخشی از سیال حفاری )پایه آبی( به روال معمول 

در مرحله تکمیل چاه از چرخه عملیاتی خارج شد.
مهندس غلامرضا آل محمود افزود: با توجه به برنامه ریزی 
حفاری چاه شماره 2۵ همکاران روی این اندیشه که به چه 
نحو این سیال را بدون دور ریز به چرخه عملیات بازگردانند 

تمرکز و شیوه های مختلف را مدنظر قرار دادند.
وی اظهار کرد: در این ارتباط پیشنهادات متعدد ارایه که در 
هم افزایی و بررسی فنی، جابجایی سیال از طریق خط لوله 
آب غیر شرب )صنعتی( در دستور کار قرار گرفت و این کار 

در یک فرصت محدود با موفقیت محقق گردید.
بشکه   22۰ مقدار  کار  این  اجرای  در  گفت:  محمود  آل 
با  حفاری  بشکه   6۳۰ و  پوند   ۱۱۵ وزن  با  حفاری  سیال 
از محل دستگاه حفاری ۳۵ فتح به مخازن  وزن 7۰ پوند 
سیال دستگاه 48 فتح در فاصله حدود دو کیلومتر انتقال تا 
در عملیات حفاری و تعمیر چاه 2۵ از آن استفاده بهینه به 

عمل آید.
مدیر پروژه حفاری طرح توسعه میدان نفت شهر در شرکت 
ملی حفاری ایران افزود: این شیوه در جای خود علاوه بر 
حفاظت از محیط زیست و شتاب بخشی در عملیات حفاری 
با توجه به مدت زمان که صرف ساخت سیال می شود، از 
نگاه اقتصادی نیز بیش از دو میلیارد ریال صرفه جویی در 

برداشت.
پنج  حفاری  حاضر  زمان  در  ایران  حفاری  ملی  شرکت 
حلقه  چهار  و  ای  توسعه  حلقه  یک  شامل  نفت  چاه  حلقه 
تعمیری تکمیلی را با بکارگیری سه دستگاه حفاری سنگین 
در میدان نفت شهر در حوزه عملیاتی شرکت نفت مناطق 

مرکزی در دست اجرا دارد.

مدیر عامل نفت و گاز گچساران :
عملیات توپكرانی

 آغار به دالان آغاز به كار كرد
از  گچساران  گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت  عامل  مدیر 
42اینچ  لوله  خط  توپکرانی  عملیات  آمیز  موفقیت  اجرای 

انتقال گاز آغار/دالان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی، مهندس هوشنگ صیدالی اظهار 
داشت: توپکرانی بخش انتهایی خط لوله 42اینچ آغار/دالان 
زمانبندی  برنامه  به  توجه  با  ۱42کیلومتر  تقریبی  طول  به 
تعمیرات اساسی پالایشگاه گاز فراشبند، در مدت 48ساعت 
با موفقیت کامل انجام شد و مجدداً در سرویس قرار گرفت.

با  مشترک  جلسات  برگزاری  با  عملیات  این  گفت:  وی 
ادارات ستادی مناطق نفتخیز جنوب و مسئولان مرتبط در 
شرکت های بهره برداری نفت و گاز گچساران، آغاجاری، 
انجام  کنفرانس  ویدئو  به صورت  جنوبی  زاگرس  و  مارون 
تقویت  مدیر  معاون  به  نظرات  ارائه  با  نهایت  در  و  گرفت 
با  و  شد  اجرایی  فاز  وارد  جنوب  نفتخیز  مناطق  گاز  فشار 

دقت و مهارت کامل به اجرا درآمد.
مهندس صیدالی در پایان از تلاش همکاران مرتبط با این 

عملیات تقدیر و تشکر نمود.
لازم به ذکر است توپکرانی با هدف تمیز کردن شریان های 
رسوبات  رفع  منظور  به  لوله  خط  درون  گاز  و  نفت  انتقال 
از  ایمنی  برای  لوله  درونی  قطر  ضخامت  گیری  اندازه  و 

خوردگی انجام می گیرد.
شرکت بهره برداری نفت و گاز گچساران یکی از طولانی 
ترین شبکه های خطوط لوله مناطق نفت خیز جنوب را در 
گستره چهار استان کهگیلویه و بویراحمد، خوزستان، فارس 

و بوشهر راهبری می کند.

با 317 میلی متر بارندگی ؛
پرونده سال آبی بسته شد

بارندگی  میلی متر   ۳۱7.7 با  قرن  آبی  سال  آخرین  پرونده 
گذشته  آبی  سال  به  نسبت  بارش ها  درصدی   7 کاهش  و 

بسته شد.
به  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  خبری  شبکه  به گزارش 
نقل از پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو، بر اساس آمار دفتر 
مطالعات پایه شرکت مدیریت منابع آب ایران، در پایان سال 
به  بارندگی ها ۳۱7.7 میلی متر  آبی ۹۹-۹8 متوسط میزان 
ثبت رسید، در حالی که این رقم در سال آبی گذشته ۳42.۱ 

میلی متر )معادل 7 درصد کاهش( بوده است.
پرونده این سال آبی در حالی بسته شد که میزان بارندگی 
در 6 حوضه اصلی آبریز شامل دریای خزر، خلیج فارس و 
دریای عمان، دریاچه ارومیه، فلات مرکزی، مرزی شرقی 
و  درصد   ۳7 ساله  یازده  میانگین  به  نسبت  قوم  قره  و 
نسبت به میانگین بلندمدت )۵۱ ساله(، 27 درصد افزایش 

داشته است.
بنا بر این گزارش، بیشترین میزان بارندگی ها در پایان سال 
آبی کشور با ثبت 4۹۱.8 میلی متر بارش مربوط به حوضه 
آبریز دریای خزر بوده که نسبت به مدت مشابه با کاهش 
با  نیز  بارش ها  میزان  و کمترین  است  ۱4 درصدی همراه 
۱48.6 میلی متر و 24 درصد افزایش به حوضه آبریز مرزی 

شرق اختصاص دارد.
در این مدت همچنین ارتفاع بارش ها در حوضه  آبریز خلیج 
 2۹۱.7 قوم  قره  میلی متر،   44۹.7 عمان  دریای  و  فارس 

میلی متر و فلات مرکزی 2۳2.۵ میلی متر بوده است.
بر اساس این آمار، میزان بارندگی در حوضه آبریز دریاچه 
درصد  با 26  که  بوده  میلی متر   ۳66.۱ امسال  ارومیه طی 
بیشترین اختلاف را در مقایسه با سال آبی گذشته نسبت به 

دیگر حوضه های آبریز داشته است.

یکی از علت های عقب افتادگی اهواز و استان خوزستان این است 
به سرمایه ی  ها  در شهرداری  منجمد  و  که سرمایه های خفته 
تولید تبدیل نمی شوند. چرا باید املاک شهرداری ها سال های 
در  ها  پروژه  تا  نرسند  فروش  به  و  بمانند  استفاده  بدون  طولانی 

اهواز عملیاتی شوند؟
هر از گاهی انتقاداتی نسبت به حجم بالای فروش زمین هایی که 
متعلق به شهرداری اهواز هستند وارد می شود و منتقدین معتقدند 
ارزان  یا حداقل  و  فروخته شود  نباید  اراضی شهرداری  و  املاک 
فروشی نشود که اخیرا این انتقاد با رسانه ای شدن موضوع فروش 

زمین های مهرشهر اهواز دوباره داغ شد.
چندی پیش تصویری از لایحه مزایده ی فروش ۱4۱ قطعه زمین 
واقع در فاز پنج منطقه ی مهرشهر منتشر شد که منتقدان معتقد 
بودند قیمت گذاری آن ها کمتر از ارزش واقعی زمین ها است. در 
یکصد و بیست و یکمین جلسه ی علنی شورای شهر اهواز )۱۱ 
قطعات  از  تعدادی  فروش  ی  مزایده  ی  لایحه  نیز  شهریورماه( 

ملکی شهرداری واقع در مهر شهر اهواز به تصویب رسید.
رئیس کمیسیون تحقیق، نظارت و بازرسی شورای شهر اهواز در 
این رابطه گفت: سازمان مسکن و شهرسازی سهمیه هایی را به 
شهرداری اختصاص می دهد تا بخشی از زمین هایی که در برخی 
این  و  داده شود  اختصاص  به شهرداری  دارد  مناطق شهر وجود 
اراضی جزو املاک شهرداری محسوب می شوند که می تواند این 
املاک را که سرمایه های خفته ای هستند در جهت توسعه ی 

شهر به فروش رساند.
متعلق  اراضی  و  املاک  فروش  خصوص  در  ایزدی  محمدرضا 
ی  سرمایه  از  ای  عمده  بخش  کرد:  اظهار  اهواز  شهرداری  به 
شهرداری از طریق فروش املاک به دست می آید که می تواند از 
این راه در جهت ایجاد امکانات رفاهی، اجتماعی و فرهنگی مانند 

فضای سبز استفاده کند.
وی عنوان کرد: طبق قانون فروش املاک شهرداری باید مراحل 
خود را طی کند و آگهی آن ها در دو نوبت ۱۰ روزه در روزنامه 
های کثیرالانتشار چاپ شوند همچنین در سایت شهرداری منتشر 
شوند تا عموم مردم نه تنها در اهواز و کشور بلکه در خارج از کشور 
نیز از طریق سایت از این موضوع مطلع شوند و در صورت تمایل 

در مزایده شرکت کنند.
رئیس کمیسیون تحقیق، نظارت و بازرسی شورای شهر اهواز با 
اشاره به اینکه شهرداری اهواز برای فروش اراضی این مراحل را 
طی کرده، ادامه داد: قیمت پایه ای که شهرداری برای زمین های 
متعلق به خود مشخص می کند براساس نظر کارشناسان رسمی و 
مورد اعتماد دادگستری تعیین می شود و شهرداری حق ندارد کار 
قیمت گذاری را انجام دهد، در واقع شهرداری در قیمت گذاری 

اراضی به هیچ وجه نقشی ندارد.
ایزدی خاطرنشان کرد: بعد از این کار شهرداری پاکات مزایده را 
برای فروش منتشر می کند و افرادی که تمایل به خرید این راضی 
دارند پس از دریافت پاکات قیمت پیشنهادی خود را براساس تعداد 
پلاک ها اعلام می کنند و هر فردی که بیشترین قیمت را اعلام 

کرده باشد برنده ی مزایده قلمداد می شود.
خصوص  این  در  مجازی  فضای  در  انتقادهایی  اخیرا  افزود:  وی 
مطرح می شود که به بخشی از آن ها حق می دهم و آن تفاوت 
قیمت گذاری ها با قیمت واقعی اراضی است. وقتی فاصله ی بین 
با  دادگستری  کارشناسان  توسط  اراضی شهرداری  گذاری  قیمت 
زمان انتشار پاکات مزایده و تعیین برنده ی آن برای فروش زمین 
در  موجود  افسارگسیخته ی  تورم  دلیل  به  می شود،  ها طولانی 
کشور قیمت اراضی افزایش پیدا می کند و در واقع با قیمت واقعی 
به فروش نمی رسند و اینکه در شبکه های مجازی بعضا گفته می 

شود زمین ها به تاراج می روند از بابت است.
اگر فاصله ی  به طور مثال  این عضو شورای شهر تصریح کرد: 
زمانی سه ماه بین قیمت گذاری و فروش زمین های شهرداری 
ایجاد شود زمین ها با نرخ واقعی خود به فروش نمی رسند و برای 
مثال اگر قیمت یک پلاک زمین 8۰۰ میلیون تومان است بعد از 
افزایش  تومان  میلیون  و ۳۰۰  میلیارد  به یک  آن  قیمت  ماه  سه 
اقتصاد ما ثبات داشت حتی سه ماه تاخیر هم  اگر  پیدا می کند. 
مشکلی ایجاد نمی کرد اما تورم موجود باعث شده هر روز قیمت 

ها افزایش پیدا کنند.
این  باید  شهردار  شخص  و  شهرداری  مدیران  کرد:  بیان  وی 
مقوله را به خوب مدیریت کنند تا این پروسه حداقل زمان را به 
شهرداری  فشل  اداری  سیستم  متاسفانه  اما  دهد  اختصاص  خود 

را در  روند کار می شود، گرچه چنین سیستمی  تاخیر در  موجب 
سایر دستگاه ها نیز داریم اما این مساله در برخی از آن ها مانند 

شهرداری بیشتر مشاهده می شود.
اهواز  شهر  شورای  بازرسی  و  نظارت  تحقیق،  کمیسیون  رئیس 
اذعان کرد: بنابراین شهردار اهواز باید در این زمینه درایت لازم را 
داشته باشد تا تورم افسارگسیخته ی موجود کمتر در قیمت زمین 

ها اثر گذار باشد.
اظهار  اهواز  املاک شهرداری  تهاتر  با  رابطه  در  ادامه  در  ایزدی 
کرد: یکی از علت های عقب افتادگی اهواز و استان خوزستان این 
است که سرمایه های خفته و منجمد در شهرداری ها به سرمایه 
ی تولید تبدیل نمی شوند. چرا باید املاک شهرداری ها سال های 
در  ها  پروژه  تا  نرسند  فروش  به  و  بمانند  استفاده  بدون  طولانی 

اهواز عملیاتی شوند؟
باید املاک شهرداری را به  اینکه به نظر بنده  با اشاره به  وی 
معتقدم  به شخصه  کرد:  عنوان  کرد،  تبدیل  مولد  های  سرمایه 
به  املاک شهرداری  و  ها  زمین  نباید  که  سیاست  و  تفکر  این 
است  اشتباه  بسیار  بمانند  باقی  آینده  برای  باید  و  برسد  فروش 
تبدیل  روستا  کلان  به  کلانشهر  که  است  صورت  این  در  و 

می شود.
این عضو شورای شهر اهواز تاکید کرد: اگر این اراضی متعلق 
بسیار  رفت  می  فروش  به  پیش  سال  پنج  اهواز  شهرداری  به 
در پروژه های عمرانی از جمله در ساخت پل، پارک و شهرک 
سلامت موثر بودند و می توانستیم در توسعه ی شهر پیشرفت 
اند  داشته  پیشرفت  دیگر  شهرهای  که  دلایلی  از  یکی  کنیم. 
اما ما در جا زدیم همین تفکر است که سرمایه های شهرداری 

نفروشیم. را 
ایزدی یادآور شد: شهرداری برای فروش اراضی اختیاری از خود 
ندارد و تا زمانی که در شورای شهر این موضوع مطرح و مصوب 
را بفروشد،  از زمین ها  ندارد حتی یک متر  نشود شهرداری حق 
بنابراین درخواست فروش املاک در قالب لایحه به شورای شهر 
اعلام می شود و پس از بررسی و بحث در مورد آن در نهایت در 
اگر مصوب شد  که  می شود  گذاشته  رای  به  شورا  علنی  صحن 

شهرداری حق مزایده گذاشتن املاک را دارد.

ابتلای  از  مواردی  گفت:  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
دانش آموزان و معلمان به کرونا در استان خوزستان وجود داشته که 

گزارش آن را داده ایم.
کوروش مودت در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در خصوص بازگشایی 
هماهنگی  با  موجود،  نواقص  رفع  برای  بتوانیم  امیدواریم  مدارس 
ستاد کرونای استان و شورای آموزش و پرورش برای حفظ سلامت 

دانش آموزان اقدام کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا در استان خوزستان آماری از ابتلای 
معلمان و دانش آموزان به کرونا گزارش شده است؟ گفت: مجموعه 

دانشگاه علوم پزشکی معمولا در این راستا گزارشاتی ارائه می دهد. 
مواردی از ابتلای دانش آموزان و معلمان به کرونا در استان خوزستان 
وجود داشته است که گزارش آن را داده ایم. مدیرکل آموزش و پرورش 
خوزستان گفت: آمار ابتلای دانش آموزان به کرونا در استان خوزستان 
در دست ما نیست و در اختیار دانشگاه علوم پزشکی است.  مودت در 
پایان افزود: در استان خوزستان هم آمادگی آموزش حضوری و هم 
غیرحضوری وجود دارد. بنابراین اگر دانش آموزی به هر دلیلی نمی تواند 
در مدرسه حضور پیدا کند، می تواند از طریق شبکه شاد و صداوسیما 

تحصیل خود را پیگیری کند. 

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره 
به بروز حساسیت های تنفسی در فصل پاییز، گفت: در این شرایط، 
اینکه خلاف آن  هرگونه علائم تنفسی نشانگر کرونا است، مگر 

ثابت شود.
دکتر سیدمحمد علوی اظهار کرد: مشاهده کرده ایم افرادی که به 
آنفلوآنزا مبتلا شده اند پس از بهبود، مجددا به این عفونت مبتلا 
برابر  آنفلوآنزا مبتلا می شوند، در  به  بنابراین کسانی که  می شوند 
عفونت  به  مجدد  ابتلای  خطر  و  نمی شوند  مصون  بیماری  این 
همه  این  اکنون  که  واکسنی  شاید  نیز  کرونا  درمورد  دارد.  وجود 
نباشد و تنها مقداری  تبلیغ می کنند، واکسن بسیار موثری  را  آن 

تاثیرگذار باشد.
هستیم  مواجه  بیماری  نوعی  با  که  زمانی  بنابراین  افزود:  وی 
دستورالعمل های  باید  تنها  ندارد،  موثری  داروی  یا  و  واکسن  که 

بهداشتی را برای پیشگیری از ابتلا رعایت کنیم.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره 
نباید  کرد:  بیان  پاییز،  فصل  در  تنفسی  حساسیت های  بروز  به 
خودمان را بی جهت گول بزنیم؛ به دلیل بروز حساسیت ها در فصل 
پاییز، برخی از مردم بیماری شان را به چیز دیگری نسبت می دهند 
در حالی که اکنون زمان پاندمی کرونا است بنابراین هرگونه علائم 
تنفسی باید به کرونا نسبت داده شود، نه حساسیت. در این شرایط، 
اینکه خلاف آن  هرگونه علائم تنفسی نشانگر کرونا است، مگر 

ثابت شود.
اینکه کسی دچار علائم تنفسی شد، دیگر  افزود: به محض  وی 
نباید سر کار حاضر شود و در صورتی که دانش آموزی نیز علائم 

خفیفی داشته باشد، نباید به مدرسه برود.
اهواز گفت:  پزشکی جندی شاپور  دانشگاه علوم  بهداشت  معاون 
اینکه  محض  به  و  بگیرند  جدی  را  بیماری  علائم  باید  مردم 
کوچک ترین علامت بیماری را مشاهده کردند، خودشان را مبتلا 
جامع  مراکز  به  و  نشوند  حاضر  کار  سر  و  کنند  فرض  کرونا  به 

سلامت مراجعه کنند تا اقدامات مورد نیاز برای آن ها انجام شود.
مرتب  شست وشوی  کرد:  بیان  خوزستان  بهداشت  مرکز  رئیس 
دست ها با آب و صابون به مدت 2۰ ثانیه پس از هر بار خروج از 
منزل، قبل از دست زدن به T صورت )چشم ها، بینی و دهان( و 
قبل از غذا خوردن بسیار مهم است زیرا احتمال آلودگی دست بر 
 T اثر برخورد با سطوح وجود دارد و در صورتی که دست آلوده به

صورت برخورد کند، آلودگی رخ می دهد.
وی افزود: باید حداقل فاصله دو متر از یکدیگر را رعایت کنیم و 
بدون ضرورت به بازار، بازارچه ها، پاساژها و اماکن شلوغ و پرتردد 
نرویم. متاسفانه مردم از هر فرصتی برای مسافرت استفاده می کنند 
و در تعطیلی هایی که برای کنترل بیماری اعمال می شود و حتی 

در ایام تاسوعا و عاشورا نیز به مسافرت رفتند.
علوی گفت: باید ظرفیت بیمارستان ها بالا برود و آماده برخورد با 
بیماری باشیم اما باید در نظر بگیریم که هیچ جامعه ای نمی تواند 
با  باید  بنابراین  باشد  داشته  بیمارستانی  تخت  جمعیت،  تعداد  به 
یابد.  کاهش  بیمارستان ها  به  مراجعه کنندگان  ابتلا،  از  پیشگیری 
با فعالیت بهداشتی بود که بیمارستان ها خلوت شدند؛ اگر کارهای 
بهداشت و پیشگیری انجام نشود، بیمارستان ها شلوغ می شوند و 

در این شرایط، دیگر تاب آوری وجود ندارد.

توان  و  تاب  حد  در  بیمارستان ها  به  مراجعه  باید  افزود:  وی 
بیمارستان ها باشد. باید تخت های عادی و ICU بیمارستان ها نیز 
افزایش یابد که خوشبختانه این کار در خوزستان انجام شده است.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز ادامه داد: 
در موج قبلی کرونا هیچ بیماری پشت در بیمارستان نماند اما مردم 
باید بدانند که کادر بهداشت و درمان که از این بیماران مراقبت 
می کنند، توان محدودی دارند و از آهن نیستند و احتمال ابتلای 
آن ها نیز وجود دارد. در موج قبلی شاهد ابتلا و حتی فوت برخی 
از کادر درمانی بودیم بنابراین اگر بخواهیم جلوی مرگ و میر را 
نیروها  این  و  یابد  کاهش  بیمارستان ها  به  مراجعه  باید  بگیریم، 
متخصصان  برخی  تعداد  گفت:  وی  نکنیم.  فرسوده  و  خسته  را 
محدود است که اگر این پزشکان بیمار شوند، از مدار خدمت خارج 
را درمان کند؟  بیماران  باید  این شرایط چه کسی  می شوند و در 
بنابراین مردم برای سلامتی خودشان باید به گونه ای عمل کنند 

که باعث فرسودگی بیشتر این پزشکان نشوند.

رئیس کمیسیون بازرسی شورای شهر اهواز :  شهرداری در قیمت گذاری اراضی نقشی ندارد

مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان :

ابتلای دانش آموزان و معلمان به كرونا را گزارش داده ايم

معاون علوم پزشکی اهواز :

كرونا داروی موثری ندارد


